
KUKA库卡KRC4 SIB板卡安全接口板00-161-116

产品名称 KUKA库卡KRC4 SIB板卡安全接口板00-161-116

公司名称 湖南驰开智能机器人有限公司

价格 .00/件

规格参数 品牌:KUKA库卡
型号:00-161-116
类型:板卡

公司地址 资兴市唐洞街道经济开发区创新创业基地8栋1层

联系电话 862033523700 13560064349

产品详情

产品名称：KUKA库卡KRC4 SIB板卡安全接口板00-161-116

产品型号：00-161-116/161116

产品类型：安全接口板

产品用途：KUKA KRC4

产品别名：板卡

适用行业：机械设备

可开专票，提供质保

因产品上传数量有限，如您有其他机器人零部件的需求，请电议我们，留言无法回复！

我司有大量样机测试平台，可为客户提供检测。首先了解客户设备故障，为客户确认故障点，并提供解
决方案及报价，客户可选择发至我司维修检测或者技术工程师出差服务，维修产品测试正常后发货。我
们将以的品质、的信誉、真诚积极的合作态度，与您建立一种互信、稳固、可靠、久远的合作关系。为
企业提供机器人问题系统解决方案！欢迎查看主页右上角咨询我们——湖南驰开智能机器人有限公司优
势品牌：ABB；发那科FANUC；安川YASKAWA；KUKA库卡；川崎Kawasaki；西门子SIEMENS；横河Yo
kogawa；德国钴领guhring；FESTO费斯托；OMRON欧姆龙；Nabtesco纳博特斯克



提供机器人示教器、PDB板、驱动单元、控制单元、SMB、ACU、PPRU、电机、电机齿轮等维修

KUKA库卡KRC4 SIB板卡安全接口板00-161-116

Product Name: KUKA Kuka KRC4 SIB Card Security Interface Board 00-161-116Product model:
00-161-116/161116Product type: Safety interface boardProduct Usage: KUKA KRC4Product alias: BoardApplicable
industry: Mechanical equipmentCan issue a special ticket and provide warrantyDue to the limited number of product
uploads, if you have any needs for other robot parts, please call us and we cannot reply to your message!Our company
has a large number of prototype testing platforms that can provide testing for customers. Firstly, understand the
customer's equipment faults, confirm the fault points for the customer, and provide solutions and quotations. The
customer can choose to send them to our company for maintenance and testing or technical engineers for business
trips. The repaired products can be shipped after normal testing.We will establish a mutual trust, stable, reliable, and
long-term cooperative relationship with you with our quality, reputation, and sincere and positive cooperation
attitude. Provide robot problem system solutions for enterprises!Welcome to the upper right corner of the homepage
to consult us - Hunan Chikai Intelligent Robot Co., LtdAdvantage brand: ABB; Fanuc; Yaskawa YASKAWA; KUKA
Kuka; Kawasaki, Kawasaki; Siemens SIEMENS; Yokogawa; German cobalt collar guhring; FESTO; OMRON;
NabtescoProvide maintenance for robot teaching aids, PDB boards, drive units, control units, SMB, ACU, PPRU,
motors, motor gears, etcKUKA KUKA KRC4 SIB Card Security Interface Board 00-161-116
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